

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey, 72-74 1160 Bruxelles (Belgique) Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
Email: africanunion@skynet.be Website : www.au.int

UA.BRU/FC/GR.AFR/OPCW/273.11

The Permanent Mission of the African Union in Brussels presents its compliments to all the Embassies of Member States of the African Union in Brussels, equally accredited to the Organization for the Prohibition of Chemical Weapons (OPCW) and has the honor to inform them that following a request of the Permanent Representation of the Republic of South Africa to the OPCW in the Hague (Netherlands), **a meeting of the African Permanent Representatives accredited to the OPCW will be held on Friday 4 November 2011 from 10 a. m to 1.00 p. m at ACP House to :**

1. Inform State Parties on current matters at the OPCW
2. Exchange views on the preparations of the 16th Session of the Conference of State Parties to be held from the 28th of November to the 2nd of December 2011.

The Permanent Mission of the African Union in Brussels avails itself of this opportunity to renew to all the Embassies of Member States of the African Union in Brussels, equally accredited to the Organization for the Prohibition of Chemical Weapons (OPCW), the assurances of its highest consideration.



Brussels, 25 October 2011

**TO ALL THE EMBASSIES OF
MEMBER STATES OF THE AFRICAN UNION
IN BRUSSELS**

**CC: Embassy of South African in the Hague
Mr Teddy B. Ceke
Counsellor on multilateral issues
Fax: +31 (70) 346 06 69**

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey, 72-74 1160 Bruxelles (Belgique) Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
Email: africanunion@skynet.be Website : www.au.int

UA.BRU/FC/GR.AFR/OPCW/273.11

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles présente ses compliments à toutes les Ambassades des États membres de l'Union africaine à Bruxelles, également accréditées auprès de l'Organisation pour l'Interdiction des Armes Chimiques (OIAC) et, à la demande de la Représentation permanente de l'Afrique du Sud auprès de l'OIAC à la Hayes (Pays-Bas), a l'honneur de les informer qu'une **réunion des Représentants permanents africains accrédités auprès de l'OIAC aura lieu vendredi 4 novembre 2011 de 10h à 13h, à la Maison ACP, pour :**

1. Informer les États parties sur les affaires courantes à l'OIAC
2. Procéder à un échange de vues sur les préparatifs en vue de la 16^{ème} Session de la Conférence des États parties, prévue du 28 novembre au 2 décembre 2011.

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles saisit cette occasion pour renouveler à toutes les Ambassades des États des membres de l'Union africaine à Bruxelles, également accréditées auprès de l'Organisation pour l'Interdiction des Armes Chimiques (OIAC), l'assurance de sa très haute considération.



Bruxelles, le 25 octobre 2011

**A TOUTES LES AMBASSADES
DES ETATS MEMBRES DE L'UNION AFRICAINE
A BRUXELLES**

**CC : Ambassade d'Afrique du Sud à la Hayes
Mr Teddy B. Ceke
Conseiller multilatérale
Fax : + 31 (70) 346 06 69**

AFRICAN UNION UNION AFRICAINE

African Union Common Repository

<http://archives.au.int>

Specialized Technical and representational Agencies

Permanent Mission of the African Union in Brussels

2011

Meeting of the African Representatives accredited to the OPCW, Friday 4 November 2011

Permanent Mission of the African Union in Brussels

Permanent Mission of the African Union in Brussels

<http://archives.au.int/handle/123456789/1960>

Downloaded from African Union Common Repository